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حدیث دشت عشق

خواندنی از ورزش ایران

در می��ان خاندانی اصیل و خانواده ای 
مذهبی رشد کرد. برادر بزرگش روحانی و 
راهگشای راه آینده او بود. از همان دوران 
نوجوان��ی هم��راه پدر به کار کش��اورزی 
می پرداخت و نان حلال خدا را به دس��ت 
م��ی آورد. هم زم��ان با تحصی��ل در دوره 
راهنمایی، در مدرسه آیت الله یثربی حجره 
گرفت و به آموختن معارف پرداخت و به 
صورت ش��بانه دوره راهنمایی را س��پری 

به یاد طلبه بسیجی شهید »حسن سلیمانی«
خورشید زگام هایتان می رویید

کرد.برادر بزرگترش می گوید: در مدرسه سعادت قم در حجره نشسته بودم که او 
وارد شد. چنان خسته بود که به شوخی گفتم: مگر کوه کنده ای؟ جوابم را نداد. 
لباس هایش را بیرون آورد. پشتش پوشیده از آهک و گچ و گل بود. و او این گونه 
کار می کرد و زحمت می کش��ید.با شروع جنگ آشنایی کامل با کاربرد سلاح ها و 
دقایق رزم را فرا گرفت. برای جبهه آماده شد و در خط مقدم در منطقه ایلام در 
مقابل دشمنان خدا قرار گرفت و سرانجام در روز 59/7/9 به درجه رفیع شهادت 
رسید.طلبه بسیجی شهید »حسن سلیمانی«، سال 1339 در کاشان متولد شد و 

در 1359/7/9 در منطقه ایلام به شهادت رسید.

اردبیل- خبرنگارکیهان:
طی مراس�می با حضور جمعی از نویس�ندگان، شعرا، هنرمندان و 
مس�ئولان یاد و خاطره مرحوم امیرحس�ین ف�ردی در اردبیل گرامی 

داشته شد.
در این مراسم که پنجشنبه گذشته و در محل مجتمع فرهنگی، هنری فدک 
اردبیل برگزار شد محسن مومنی شریف رئیس حوزه هنری در سخنانی گفت: 
امیرحسین فردی در بی نیاز کردن کشور از ادبیات وارداتی سهم عمده ای دارد 

و وی موجب عزت و افتخار هنر و ادبیات ایران اسلامی است.
وی گفت: فردی با توجه به تعهد نسبت به نظام مقدس اسلامی هرگز در 
برابر معاندان و دش��منان انقلاب کوتاه نیامد و با روحیه جهادی و ارزشی خود 

در مقابل تمام کینه توزی ها و انحرافات ایستادگی کرد.
در ادامه اکبر نیکزاد استاندار اردبیل نیز با تجلیل از نقش مهم و تاثیرگذار 
فردی در ادبیات انقلاب اسلامی گفت: آثار ارزشمند و ماندگار فردی در ارتباط با 
ادبیات انقلاب و دفاع مقدس موجب یأس و عصبانیت دشمنان نظام شده است.
اکبر نیکزاد گفت: آثار این نویسنده توانا و برجسته می تواند در انتقال ارزش ها 

و فرهنگ دفاع مقدس به نسل جوان و آینده ساز ایران اسلامی موثر باشد.
وی افزود: به منظور آشنایی هرچه بیشتر نسل جوان با تفکرات امیرحسین 
فردی لازم است هر سال مراسم گرامیداشت این سفرکرده با حضور اهالی فرهنگ 

و هنر در اردبیل برگزار شود.
در ادامه این مراس��م که تنی چند از چهره های نام آش��نای هنر و ادبیات 
کشور از جمله مجتبی رحماندوست، علیرضا غزوه و مرتضی سرهنگی در مورد 

ویژگی های رفتاری و خدمات امیرحسین فردی سخن گفتند.
در این مراسم با تقدیم لوح از خانواده این نویسنده توانا تجلیل شد.

برگزاری یادواره استاد
 امیرحسین فردی در اردبیل

10 هزار و 123 واحد مسکن مهر و بیمارستان در شهرستانهای 
مختلف سیس�تان و بلوچس�تان همزمان مورد بهره برداری قرار 

گرفت.
مدیرکل راه و شهرسازی سیستان و بلوچستان در حاشیه مراسم افتتاح 
این طرحها که در مهرشهر زاهدان برگزار شد، به خبرنگار ایرنا گفت: از 
مجموع این واحدها، شش هزار و 17 واحد در زاهدان، 608 واحد زابل، 
77 واحد خاش، 262 واحد س��راوان، 430 واحد ایرانش��هر، هزار و 188 
واحد چابهار، 108 واحد کنارک و هزار و 379 واحد در شهرهای زیر 25 

هزار نفر جمعیت ساخته شده است.
»ابوالفضل باقرنیا« گفت: ب��ه منظور اجرای این طرحها حدود 300 

میلیارد تومان اعتبار و تسهیلات هزینه شده است.
وی بیان کرد: تاکنون عقد قرارداد و اجرای حدود 23 هزار واحد در 
اس��تان انجام شده که 10 هزار و 941 واحد شامل مسکن مهر، اجاره 5 
ساله، مشارکتی و غیره به بهره برداری رسیده و 10 هزار و 123 واحد نیز 

امروز مورد بهره برداری قرار گرفت.
به گزارش ایرنا، اس��تاندار سیس��تان و بلوچس��تان در حاشیه افتتاح 
بیمارستان کنارک گفت: بیمارستان 10 تخت خوابی کنارک که در زیربنای 

1440 متر مربع از سال 86 آغاز شده بود، امروز به بهره برداری رسید.
»حاتم ناروئی« افزود: 19 میلیارد ریال برای احداث س��اختمان و 9 
میلیارد و 200 میلیون ریال برای تجهیزات این بیمارس��تان هزینه شده 
اس��ت.به گفته وی، این بیمارستان به گونه ای ساخته شده که قابل ارتقا 

به 32 تختخواب است.

افتتاح 10 هزار واحد مسکن مهر 
در سیستان و بلوچستان

سرویس ورزشی-
وزیر محت��رم ورزش در دیدار از اردوی آمادگی تیم ملی 
والیب��ال ایران اعزامی به مس��ابقات لیگ جهانی ضمن عرض 
تبریک و تشویق و حمایت از ملی پوشان والیبالیست، در لابه لای 
حرفهای خود اشاره کردند که نمی خواهیم به بعضی از رشته ها 
مثل فوتبال طعنه بزنیم اما برخلاف بسیاری از رشته ها، ما در 
فوتبال این همه هزینه می کنیم ولی پاسخ مثبتی نمی گیریم 
و در رنکینگ جهانی، این رشته در جایگاه مناسبی قرار ندارد. 
منظور وزیر محترم این است که در رشته های دیگر مثل والیبال 
و دوومیدانی و... هزینه کردیم و پاسخ مثبت هم گرفتیم ولی 
در فوتبال بیش از این رشته ها هزینه می شود و پاسخ مطلوب 
دریاف��ت نمی کنیم و در واقع متناس��ب با آن هزینه ها چیزی 
عاید فوتبال ما نمی شود و به ضرر و زیان ورزش و فوتبال است.

ایشان وقتی این موضوع را به صورت سؤال مطرح می کند، 
بی��ش و پیش از هرکس- به نظر ما- می بایس��ت خودش��ان 
پاسخگوی این سؤال مهم و مطرح باشند! وزیر محترم ورزش 
به دنبال همان حرفها اضافه می کند که معلوم می ش��ود برای 
رسیدن به موفقیت، پول، شرط اصلی نیست بلکه مسائل دیگری 
هم وجود دارد که مهم است و اصول دیگری نیز باید به میدان 
بیاید. ما هم در ادامه و تأیید این س��خنان اضافه می کنیم که 
»جانا سخن از زبان ما می گویی؟«! ما هم می گوییم پول، همه 
چیز نیس��ت پس چرا ش��ما این قدر بی حساب هزینه فوتبال 
می کنی��د؟ ما از ش��ما به عن��وان متولی اصلی ورزش س��ؤال 
می کنیم که این پولها را برای چه به شکل بی حساب و کتاب 
خرج فوتبال می کنید بدون اینکه در سطوح مختلف سنی پاسخ 
هواداران فوتبال را نمی دهید؟ در حالی که خود شما می گویید 
و درست هم می گویید پول، همه چیز نیست پس چرا این قدر 
پ��ول بی زبان را خرج این فوتبال می کنید؟ در اینکه پول یک 
ابزار کارس��از برای پیش��برد امور است شکی نیست، اما پول و 
س��ایر ابزار وقتی کارساز اس��ت و نقش مثبت دارد که با اصل 

مهم »مدیریت« توأم باشد.
امروزه اصل مدیریت در پیشرفت و پسرفت جوامع غیرقابل 
انکار اس��ت و کس��ی نمی تواند منکر آن بشود. مدیریت خوب 
آن است که بتواند از ابزار و امکانات موجود بهترین بازدهی را 
حاصل نماید و نیز بتواند از حداقل سرمایه گذاری ها، بیشترین 
س��ود را اعاده کند. این کار، نتیجه مدیریتی مطلوب اس��ت و 
متأسفانه چیزی که در ورزش ما فراموش شده و در مرحله حرف 
باقی مانده بحث مدیریت است. مسئولان ورزش و فوتبال باید 
پیش از هر کس و بیش از همه پاسخگوی این مسئله باشند. ما 
معتقدیم که فوتبال ما با توجه به سوابق و آنچه در تاریخ ورزش 
ما ثبت شده، از جمله رشته هایی است که می تواند حداقل در 
سطح قاره آسیا افتخارآفرینی کند و در سطح رقابتهای جهانی، 
یک تیم مطرح و چشمگیر باشد. این که ما به چنین وضعیتی 
گرفتار ش��ده ایم و فوتبال ما به سرنوشتی دچار شده که حالا 
آقای وزیر به آن طعنه می زند که مثلًا ما خرج آن می کنیم اما 
جواب نمی گیریم، تقصیر فوتبال نیست بلکه به خاطر آن پول 
بی حس��اب و بی زبانی است که به جان فوتبال افتاده و معلوم 
نیست چرا و در کجا آن را خرج می کنیم؟ اگر برای خود فوتبال 
است چرا نتیجه نمی گیرد و اگر به خاطر فوتبال نیست چرا خرج 
آن می کنیم؟! چرا نظارت نمی کنیم و حساب و کتاب مالی بر 
کار و بار آن حاکم نیست؟ پول وسوسه انگیزی به جان فوتبال 

افتاده و آن را نحیف و پژمرده می کند و جریانات فرصت طلب 
ضد ورزش��ی را بدون اینکه غم فوتبال را داشته باشند، فربه و 

اینها را نسبت به فوتبال طلبکار می کند.
در هفته گذش��ته ش��اهد بودیم که وزیر محترم ورزش با 
مسئولان و مدیران باشگاه های مختلف فوتبالی، جلساتی داشت 
و طی آنها به مس��ائل مهمی اش��اره کرد که اگر جدی گرفته 
شود و از مرحله حرف پا فراتر نهد و حالت عملیاتی و اجرایی 
داشته باش��د می تواند نتایج مثبتی هم در بر داشته باشد. در 
این جلسات، یکی از مسائلی که بسیار مهم بود، تکیه و تأکید 
وزیر محترم ورزش بر روی این مسأله بود که »باشگاه های ما 
باید به سمت نظام مند شدن بروند و مسیر قانونی را با تکیه بر 
آیین نامه های مصوب طی کنند« این یعنی پایان هرج و مرج 
و بلبشو و پایان ترکتازی و حرکت در مسیر قانون؛ چیزی که 
در فوتبال ما هر روز بیش��تر رنگ می بازد. ما می بینیم که در 
همه سطوح و عرصه های فوتبال روابط و مناسبات غیرسالم بر 
ضوابط و موارد قانونی چنگ انداخته است. وزیر محترم ورزش بر 
روی این مسأله تکیه می کند و به رؤسای باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس هم تأکید می نماید که از این به بعد اگر درخواستی 
داشتید، »از طریق برنامه رسمی- و نه شانتاژ رسانه ای و کارهای 
نخ نما ش��ده- انجام دهید!« خوشبختانه به دنبال این جلسات 
دیدیم که مس��ئولان و مدیران محترم باشگاه ها اعلام آمادگی 
کردند که همکاری کنند و حتی تیم هایی همچون اس��تقلال، 
پرسپولیس و سپاهان که مدیران آنها معتقدند با توجه به جایگاه 
و طرفدارانی که دارند، مجبورند به دنبال بازیکنان گرانقیمت 
بروند و در این راه قیمت بازیکنان را بالا ببرند اما برای سلامت و 
نظام مند شدن فوتبال، تعهد کرده اند که همکاری کنند و اجازه 
ندهند وضع از این هم افسارگس��یخته تر شود و بهای بازیکن 
چن��ان بالا برود که قابل کنترل نباش��د. از طرف دیگر دیدیم 
که مدیران باش��گاه های لیگ بیانی��ه ای دادند و طی آن اعلام 
کردند که باید هزینه های فوتبال قانونی باشد و قس علی هذا...
نکته آخر این که این حرفها و نشستها و صحبتها در واقع 
پاسخی باشد به همان سؤالی که وزیر محترم مطرح کردند، پس 
چرا این هزینه ها در فوتبال جواب نمی دهد و اصلاً کجا می رود؟! 
چرا این هزینه های میلیاردی به درد خود فوتبال نمی خورد و 
مدیران عامل این باشگاه ها، بخصوص باشگاه های مردمی باید 
همیشه برای رفع مایحتاج و مسائل روزمره خودشان مرتب در 
تب و تاب باشند و متحمل فشار و توهین و شانتاژ شوند؟! یکی 
از راه های پاس��خگویی به این گونه سؤالات، همین نشست ها 
و حرکت در مس��یر قانون است. نکته ای که به صورت هشدار 
مطرح می کنیم این است که پیش از این هم در ورزش از این 
نشستها و از این گفت وشنودها، وعده و وعیدها، بگیر و ببندها و 
این چنین خواهیم کرد و آنچنان در مسیر قانون حرکت خواهیم 
کرد، زیاد دیده و شنیده ایم. الان متأسفانه حداقل دوازده سال 
از آغاز لیگ برتر گذشته ولی در واقع ما در اول راه هستیم و 

هنوز هیچ گام اساسی عملی و کارسازی برنداشته ایم.
امیدواری��م این بار با همت آقای وزیر- که معلوم نیس��ت 
تا چند وقت دیگر بر کرسی وزارت باشند- گام های ابتدایی و 
اساسی برای شروع یک حرکت جدی در این زمینه را برداریم 
و حالا چه ایشان و چه هر کس دیگر، این حرکت را در مسیر 
قانون، و پاسخگویی به سؤالات بی جواب به شکل قاطع ادامه 
دهند و ورزش را وارد فاز جدیدی نمایند و از روزمرگی برهانند.

آقای وزیر! شما باید پاسخگو باشید...
سرویس ورزشی-

انتقادات تند سرمربی تیم ملی از فیفا و بسته شدن پرونده 
بازگشت مهدی رحمتی، مهمترین خبرهای تیم ملی فوتبال 

پیش از تقابل حساس با قطر است.
تمرینات تیم ملی فوتبال کشورمان برای بازی با قطر در امارات 
دنب��ال می ش��ود؛ تمام بازیکنان حاض��ر در اردو طبق برنامه ای که 
کادرفنی تیم ملی برای آنها در نظر گرفته به کار خود ادامه می دهند 
تا آماده بازی با قطر در دوحه شوند. دیداری که قرار است 14 خردادماه 
برگزار شود و برد و باخت آن تاثیر بسیاری در تعیین تکلیف تیم های 

صعود کننده به جام جهانی 2014 برزیل خواهد داشت. 
به گزارش کیهان ، ش��رایط تیم ملی برای بازی با قطر مناس��ب 
به نظر می رسد اما گویا کی روش چنین نظری دارد و از نبود تمام 
بازیکنان در اردو گلایه مند است. در حالی که رضا قوچان نژاد مهاجم 
استاندارد لیژ بلژیک روز چهارشنبه به اردوی تیم ملی ایران پیوسته 
است، مسعود شجاعی مهاجم اوساسونا و امید نظری هافبک آنگلهولمز 
سوئد تا به حال تمرینی با تیم ملی نداشته اند. البته شجاعی دیشب 
خود را از اسپانیا به امارات رساند.  همین غیبت بازیکنان لژیونر، سبب 
شد که سرمربی تیم ملی ایران به  انتقاد از تقویم فیفا بپردازد و بگوید 
چرا بازی ایران و قطر در روزی برگزار می ش��ود که س��ایر کشورهای 
دنیا دیدارهای دوستانه خود را برگزار می کنند؟! به اعتقاد کی روش 
اگر این بازی در زمان برگزاری بازی های رسمی فیفا، انجام می شد، 
ایران مجبور نمی ش��د تنها 48 ساعت پیش از بازی هایش لژیونرها 
را در اختیار داشته باشد. کارلوس کی روش در این باره به گلف نیوز 
گفت: آس��یا 60 درصد فیفا و بخش مهم اسپانس��رهای فدراس��یون 
جهانی فوتبال را به خود اختصاص داده اس��ت ولی رفتار خوبی را با 
این منطقه شاهد نیستیم. به نظرم فوتبال آسیا سزاوار توجه بیشتری 
اس��ت. درک این موضوع برای من س��خت است که بازیکنان خود را 
یکشنبه دعوت کنید تا روز چهارشنبه برایتان بازی کنند. این اتفاقات 
را هرگز در آلمان یا انگلستان نمی بینید. بهرحال این واقعیت دارد و 
ما با محدودیت های این چنینی در راه رسیدن به جام جهانی 2014 

برزیل مواجه هستیم.
کی روش با اش��اره به تیم ملی قطر عنوان کرد: تمامی بازیکنان 
تیم ملی قطر در لیگ این کش��ور بازی می کنند بنابر این آنها زمان 
خوبی برای آماده س��ازی خود دارند. برای همه کش��ورها حضور در 
جام جهانی یک آرزو اس��ت و البته در ایران انتظارات از ش��ما بسیار 
زیاد است. این کشور سه دوره در جام های جهانی 1978، 1998 و 

انتقادات بی سابقه مدیرعامل پرسپولیس از کریمی
مدیرعامل باش��گاه پرس��پولیس انتقادات تندی را متوجه علی کریمی کرد. به 
گزارش ایس��نا روز گذش��ته محمد رویانیان در حاشیه افتتاح رستوران زنجیره ای 
پرس��پولیس و در گفت و گو با هواداران اظهار داش��ت: به هیچ عنوان کریمی را به 
پرسپولیس برنمی گردانم. او ضربه های زیادی به تیم زده است. شما نگاه کنید که 
او با مربیان سابق پرسپولیس مثل دنیزلی و ژوزه چه کرد. او ام المصائب تیم است! 
مدیرعامل پرس��پولیس در ادامه خطاب به آن هوادار مدعی ش��د که علی کریمی 
برای هر بازی در پرسپولیس 100 میلیون تومان از این باشگاه دریافت کرده است. 

جذب مربی برای یک بازی
وین��گادا مربی تیم ملی با بیان اینکه برای کمک به کی روش و تیم ایران فقط 
برای بازی با قطر به جمع ملی پوشان اضافه شده گفت: کی روش هنوز برای نشستن 
من روی نیمکت تیم ایران برای بازی با قطر صحبتی نکرده اما از هیچ کمکی به او 

و تیم ایران دریغ نمی کنم.
واکنش فتح الله زاده به خبر برکناری اش

با بازگشت وزیر ورزش از آلمان ، فتح الله زاده از مدیرعاملی استقلال برکنار می 
شود. روز گذشته خبرگزاری مهر با قراردادن گزارشی روی خروجی سایت خود مدعی 
شد: وزارت ورزش و جوانان و در راس آن محمد عباسی وزیر این وزارتخانه هم بنابر 
دلایلی تمایل چندانی به ادامه همکاری علی فتح الله زاده در باش��گاه استقلال ندارد 
و مذاکراتی را با یکی از روسای فدراسیون ها انجام داده تا وی را به عنوان جانشین 
مدیرعامل فعلی استقلال معرفی کند. یک منبع آگاه از انجام تغییرات در مدیریت 
باشگاه استقلال خبر داد و تاکید کرد وزیر ورزش که از سفر به آلمان بازگشته قصد 
دارد مذاکرات نهایی را با این رئیس فدراس��یون انجام دهد و بعد از آن تغییرات را 
اعلام کند. البته محمد عباسی نفرات دیگری را هم برای حضور در باشگاه استقلال مد 
نظر دارد که از شانس کمتری نسبت به این رئیس فدراسیون برخوردارند. مدیرعامل 
باشگاه تنها یک ساعت پس از انتشار این گزارش ، از خود واکنش نشان داد و گفت: 
من این موضوع را رد می کنم. طی امروز و فردا با قلعه نویی جلسه خواهم داشت و 

نقطه نظرات او را در خصوص آینده خواهم شنید. 
پاس همدان به ذوب آهن رسید

مس سرچش��مه و پاس همدان در دیدار برگشت پلی آف دسته یک فوتبال به 
تساوی یک - یک رسیدند تا پاس به لطف برد 2 بر یک بازی رفت در همدان حریف 

ذوب آهن، تیم چهاردهم جدول لیگ برتر دوازدهم شود. 

*مسابقه های لیگ الماس از امروز در شهر یوگن آمریکا برگزار خواهد شد که احسان حدادی در پرتاب دیسک با حریفان 
خود رقابت خواهد کرد.احسان حدادی اگر بتواند رکورد 66 متر را در این رقابت ها ثبت کند رکورد ورودی مسابقه های جهانی 
را به دست خواهد آورد. این در حالی است که او چندی پیش در مسابقه های اول فصل خود رکورد 64 متر و یک سانتی متر 

را ثبت کرده بود.

آخرین اخبار از امارات پیش از نبرد حساس با قطر

انتقادات تند سرمربی تیم ملی از فیفا
پرونده بازگشت رحمتی بسته شد

2006 حضور داش��ته است. سرمربی سابق رئال مادرید در خصوص 
دیدار با قطر عنوان کرد: واضح اس��ت که بازی س��ختی برای هر دو 
تیم خواهد بود ولی من کاملا به این مس��ابقه خوش بین هس��تم و با 
اطمینان می گویم که نتیجه خوبی را در قطر خواهیم گرفت. در حال 
حاضر ش��انس صعود یا حذف شدن برای همه تیم ها یکسان است و 

هدف اصلی من صعود به جام جهانی خواهد بود.
پایان داستان یک بازگشت

مصاحبه کی روش با گلف نیوز و انتقادات او از فیفا تمام خبرهای 
مرتبط با تیم ملی نبود زیرا روز گذشته از امارات خبر رسید که پرونده 
بازگشت مهدی رحمتی به تیم ملی بسته شده و این دروازه بان دیگر 
شانسی برای پوشیدن پیراهن تیم ملی – حداقل در زمان مربیگری 
کی روش – نخواهد داش��ت. روز گذش��ته آنتونی س��یموئز دستیار 
ک��ی روش در تیم ملی ایران گفت: ما به رحمتی فرصتی دادیم تا از 
فدراسیون، هم تیمی هایش، کادر فنی و مهمتر از همه هواداران ایران 
عذرخواهی کند. جای شکی برای هیچ کس باقی نیست که وی بود که 
به دفعات متعدد این فرصت را نپذیرفت تا با امضای بیانیه اش، این 
مس��ئله تمام و فیصله پیدا کند. هم اکنون که وی قبول عذرخواهی 
از فوتبال ایران را نپذیرفته اس��ت، به وی می گویم که س��کوت کند 
و دس��ت از توجیه و بهانه های اضافه بردارد و س��ایر افراد را به دلیل 

رفتارش، س��رزنش نکند و مقصر نداند و به خاطر مسایلی که بوجود 
آورده در سکوت زندگی کند و حداقل به هم تیمی هایش که اینجا 
برای غرور و افتخارآفرینی برای ایران حضور دارند و آماده موفقیت و 

جنگ برای آن هستند، احترام بگذارد.
توقف قطر برابر آذربایجان

اما در پایان بد نیس��ت اشاره ای به آخرین وضعیت قطر داشته 
باشیم. این تیم در آخرین دیدار تدارکاتی خود پیش از بازی با ایران 
به مصاف آذربایجان رفت و با تساوی یک – یک متوقف شد. درپایان 
این بازی برتی فوگتس س��رمربی آذربایجان در گفت و گویی اظهار 
داشت: اگر تیم ملی قطر همین نمایش را برابر تیم ملی ایران انجام 
بدهد، به پیروزی خواهد رس��ید. این تیم توانایی کسب نتایج خوب 
را دارد و این مس��اله در نمایشی که بازیکنان قطر مقابل آذربایجان 
نشان دادند، مشخص بود. لازم به یادآوری است ملی پوشان فوتبال 
کشورمان 48 ساعت پیش از بازی با قطر ، امارات را به مقصد دوحه 
ترک می کنند. در حال حاضر در گروه اول مس��ابقات انتخابی جام 
جهانی، تیم ازبکستان با شش بازی و 11 امتیاز صدرنشین است. کره 
جنوبی و ایران هر کدام با پنج بازی 10 و 7 امتیازی هس��تند و در 
رده های دوم و سوم قرار دارند. قطر هم با شش بازی هفت امتیازی 

است و در مکان چهارم جدول جای دارد. 

اخبار کوتاه از فوتبال

* کمیته  اجرایی IOC برای انتخاب از بین هشت رشته ورزشی برای بازی های المپیک 2020، در سن پترزبورگ روسیه تشکیل جلسه 
داد که در نهایت رای به انتخاب کشتی، اسکواش و بیس بال)سافت بال( داد. این سه رشته حالا باید به کنگره شهریور ماه بوئنوس آیرس 
بروند تا در انتخابات نهایی یک رش��ته برای المپیک 2020 برگزیده ش��ود.در زمس��تان گذشته کمیته  بین المللی المپیک کشتی را از بین 
ورزش های اصلی بازی های المپیک 2020 خارج و اعلام کرد که این رش��ته برای بازگش��ت مجدد به المپیک باید با هفت رش��ته ورزش��ی 
دیگر رقابت کند که حالا در مرحله نخست این انتخابات، کشتی به همراه رشته های اسکواش و بیس بال از IOC چراغ سبز گرفته  و این 
سه رشته باید در کنگره بوئنوس آیرس در شهریور ماه رقابت نهایی خود را برگزار کنند تا در نهایت یکی از آنها به جمع 25 ورزش اصلی 
بازی های المپیک 2020 اضافه شود.س��ران فدراس��یون جهانی کشتی در کنار کاراته، ووش��و، اسکواش ، سافت بال و بیس بال، ورزش های 
صعودی و صخره نوردی، ویک بردینگ و ورزشهای اسکیتی برای راهیابی به المپیک 2020 در مقابل اعضای کمیته اجرایی IOC از رشته 

خود دفاع کردند که کاراته از شکست خوردگان بزرگ بود. 

دور برگش�ت رقابت های لیگ برتر کشتی فرنگی 
یادواره مرحوم محسن پودنکی عصر دیروز با انجام سه 
دیدار و معرفی نفرات برتر در اصفهان به پایان رسید.

در رقابت های عصر دیروز تیم هیات کشتی خوزستان 6 بریک 
هیات کشتی فارس را شکست داد و فولاد ماهان سپاهان با 
همین نتیجه از سد هیات خوزستان گذشت و همچنین در 
آخرین مس��ابقه تیم پرس��پولس 5 بر 2 هیات کشتی فارس 
را شکس��ت داد. در پایان این رقابت ها تیم های فولاد ماهان 
سپاهان اصفهان، هیات کشتی خوزستان و پرسپولیس تهران 

در مکان های اول تا سوم ایستادند.

قهرمانی فولاد ماهان
 در لیگ کشتی فرنگی

ام�ام جمعه قم گفت: رهبر انق�اب بارها فرموده  اند هیچ کس از 
رای من اطاع ندارد و هیچ کاندیدایی نباید خود را نزدیک به ایشان 
معرفی کند بلکه این مردم هس�تند که می توانند این تش�خیص را 

بدهند.
به گزارش خبرگزاری فارس،   آیت الله حسینی بوشهری با اشاره به انتخابات 
ریاس��ت جمهوری اظهار کرد: ملت ایران در برابر آزمونی بزرگ قرار دارد و 
پس از بیعت با امام، انقلاب، شهدا و رهبری و برای ادامه دادن این بیعت به 
صورت عملی باید حضوری گسترده در پای صندوق های رای داشته باشند.
امام جمعه قم افزود: برخی افراد ممکن اس��ت گلایه هایی داشته باشند 
و کاندی��دای مورد نظر خ��ود را در صحنه نبینند؛  این افراد باید اهم و مهم 
و مصالح عالی انقلاب را ببینند زیرا قهر کردن با انقلاب و کنار کش��یدن از 
صحنه معنا ندارد و این عرصه جای مطرح کردن گلایه ها نیس��ت بلکه باید 
در صحنه حضور داشت و به جهانیان نشان داد که همه ما اساس انقلاب و 
نظام، رهبری و آرمان های اسلامی را قبول داریم و این مسایل برای ما از هر 

موضوع دیگری اهمیت بیشتری دارد.
وی بیان داش��ت: برای ش��ناخت اصلح باید به معیارهای صحیح توجه 
داشت؛  اینکه چه کسانی توکل بیشتری به خداوند دارند و می توانند به مردم 
نزدیک تر ش��وند و در راستای حل مشکلات کشور گام بردارند؛ رهبر معظم 
انقلاب بارها بر اهمیت جایگاه ریاست جمهوری تاکید کرده  اند و باید توجه 
داشت که نگاه به قشر محروم جامعه اولویت کاری دولت بعدی است و داشتن 
سوابق درخشان مدیریتی هم در انتخابات رئیس جمهور نقشی اساسی دارد.
وی عنوان داش��ت: توصیه من به نامزدهای انتخاباتی این اس��ت که از 
س��یاه نمایی پرهیز کرده و بیش از ت��وان خود وعده ندهند؛ کاندیداها نباید 
اطلاعات اش��تباه به مردم بدهند زیرا مردم از گذش��ته و حال اطلاع دارند و 
باید پس از پیروزی  شما ببینند که میان حرف و عملتان اختلافی نیست.

آیت الله حسینی بوشهری با بیان اینکه نمایندگان مجلس باید قوانینی 
را تصویب کنند که گویای درک مشکلات مردم و جامعه از سوی آنها باشد 
اظه��ار کرد: رهبری در دیدار ب��ا نمایندگان فرمودند مجلس موضع انقلابی 

خوبی داشته است.
امام جمعه قم در ادامه به انفجارهای عراق اشاره کرد و افزود: ما دست 
پنهان آمریکا، بعثی ها و برخی کشورهای منطقه را در این حوادث  می بینیم 
و می دانیم که آنها می خواهند همان طرح سوریه را در این کشور پیاده کنند 

اما به فضل الهی و هوشیاری ملت عراق این توطئه ها ناکام خواهند ماند.
مدیر حوزه های علمیه سراس��ر کشور خطاب به استکبار جهانی  گفت: 
ملت ما شما را خوب می شناسند کارنامه شما سیاه تر از آن است که بتوانید 
ش��عار دموکراسی بدهید؛ شما چه جوابی در برابر زندان گوانتانامو، بمباران 
مردم مظلوم عراق و افغانستان و دیگر مناطق و نیز تسلیحات کشتار جمعی 
دارید؟ لازم نیس��ت ش��ما برای ملت ایران تعیین تکلیف کنید بلکه مردم 
مسلمان ایران بار دیگر در پای صندوق های رای حاضر می شوند و حماسه ای 

دیگر می آفرینند.
وی همچنین روز جهانی بدون دخانیات را مورد توجه قرار داد و عنوان 
داش��ت: کشورهای غربی و سازمان های بین المللی که این شعارها را مطرح 
می کنند خود بیش��ترین حجم صادرات س��یگار به کشورهای جهان سوم را 
دارند؛ رسانه ها باید بر روی این موضوع سرمایه گذاری کنند زیرا امروز دخانیات 
معمولی جای خود را به موادی ویران گر و بنیان کن داده  اند که نسل جوان ما 
را به نابودی می کشاند بنابراین صدا و سیما و خانواده ها باید توجه بیشتر به 
این مسئله داشته باشند و والدین نقش خود را در تربیت و هدایت فرزندانشان 

بیش از گذشته ایفا کنند.
آیت الله حسینی بوشهری در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به  14و 
15 خرداد ماه گفت: این مناسبت ها نام زیبای امام راحل را به یاد ما می آورند؛ 
ایشان احیا گری بزرگ بود و توانست ملتی را که دچار افسردگی و تحقیر شده 
بود در سطح جهان مطرح کند؛ ایشان با زهد و ساده زیستی شان بزرگ ترین 
الگوی ما بود و نشان داد که می توان بدون تکیه به شرق و غرب راهی  جدید 
را پیمود و با پیاده س��ازی دکترین ولایت فقیه در عمل، بزرگ ترین خدمت 

را به ملت ایران و همه مظلومان عالم کرد و راه اهل بیت)ع( را احیا کرد.

امام جمعه قم:
نامزدها از سیاه نمایی

 و دادن وعده های توخالی پرهیز کنند

بقیه از صفحه 10
حدادع��ادل در دفاع از موضع خود در این خصوص گفت: 
مل��ت ای��ران بدانند ما می توانیم بدون وابس��تگی به نفت هم 
اقتصاد خوبی داش��ته باش��یم. کل واردات ما در سال 91، 53 
میلی��ارد دلار بوده ک��ه 32 میلیارد دلار آن صادرات غیرنفتی 
بوده است. از این میان 30 میلیارد دلار کالاهای واسطه ای وارد 
شده که برای اقتصاد کشور مفید است اما هشت میلیارد دلار 
واردات گروه 9 و 10 که عمدتا تجملی هستند، داشته ایم مثل 
خودروه��ای وارداتی گران قیمت که عده ای با آن مانور تجمل 

در خیابان ها می دهند.
حمایت از کار و سرمایه ایرانی

محمدباقر قالیباف به عنوان نفر ششم از نامزدهای ریاست 
جمهوری به این پرس��ش که گام های عملی دولت شما برای 
تقوی��ت تولید ملی و حمایت از کار و س��رمایه ایرانی و بهبود 
فضای کسب و کار چیست؟ اینگونه پاسخ داد: برای رونق کار 
همانطور که در برنامه هایم به آن اش��اره کردم، برنامه دو ساله 
داریم. س��فته بازی باید جمع شود ، از درآمدهای بدون تولید 
مالی��ات اخذ می کنم و انضباط بودجه را در دولت مورد توجه 

قرار می دهم.
وی در ادامه به استقلال بانک مرکزی اشاره کرد و افزود: 
م��ا نباید ه��ر هفته و هر ماه تصمیمات را عوض کنیم تا برای 
عده ای رانت ایجاد کنیم و آنها یک شبه میلیاردر شوند که در 
نتیجه سرمایه فقرا هم تقلیل یابد. باید نوعی بازبینی در توزیع 

کالا و خدمات داشته باشیم.
حداد عادل نخستین فردی بود که در تبیین شعار»حمایت 
از کار و سرمایه ایرانی« گفت: ما برای رونق بخشی به تولید ملی و 
حمایت از کار و سرمایه ایرانی باید آسیب شناسی از وضع موجود 
داشته باش��یم. ما آسیب های ساختاری داریم و سیاستگذاری 
اقتصاد ما نیز آسیب رسان است؛ البته فشار خارجی و تحریم نیز 
وجود دارد که در داخل اثر می گذارد. اما می توانیم با اصلاحات 

ساختاری و سیاستگذاری به تولید کمک کنیم.
جلیل��ی هم ضمن مهم دانس��تن موض��وع تولید داخلی 
خاطرنش��ان کرد: باید س��عی کنیم تا جایی که امکان دارد از 
تولی��د داخلی حمایت کنیم. در واقع برای تولیدکننده داخلی 
فرجام و پایان کار را مشخص کنیم اگر فرجام تولید مشخص 
باش��د، ظرفیت زیادی برای تولید ایجاد شده و تولیدکنندگان 

انگیزه پیدا می کنند.
در ادامه عارف با اش��اره به لزوم اختصاص سهم هدفمند 
کردن یارانه ها به تولید کنندگان، تصریح کرد: بیمه کشاورزان، 
معیش��ت آنان، رسیدگی به مشکلات کارگران و بیمه بیکاری 
آنها در بخش کش��اورزی باید مورد توجه قرار بگیرد. کسب و 
کار خانگی از موارد دیگری اس��ت که باید به آن توجه ش��ود. 
ما 18 میلی��ون خانم خانه دار داریم که می توانیم از آنها برای 

کسب و کار خانگی استفاده کنیم.
روحان��ی ه��م در این باره گفت: بای��د از مصرف محوری 
ب��ه س��مت تولید محوری حرک��ت کنیم در س��ا ل های اخیر 
مصرف محوری رشد کرده اس��ت. خصوصی سازی باید واقعی 
باشد. آنچه که انجام شد، فقط 13 درصدش واقعی و بقیه آن 

شبه دولتی بود. رقابت ها باید واقعی باشد. 
همچنی��ن رضایی بهره بردن از توان نیروی انس��انی ملی 
را دراین زمینه مهم دانس��ت و افزود: باید ساختار دولت را به 
سمت تولید ملی سوق دهیم و در کنار هر وزارتخانه ای، اتاق 
فکر ایجاد کنیم. من مجمع عالی اقتصاددانان را ایجاد می کنم 
و شوراهایی را در این زمینه ایجاد خواهم کرد و از نظرات اتاق 
بازرگان��ی، خانه صنعت و اتحادیه های اقتصادی و ... اس��تفاده 

می کنیم و ایالت های اقتصادی نیز ایجاد می کنم.
غرضی با تاکید بر اینکه موقعی تولید ش��کل می گیرد که 
هزینه سرمایه پایین بیاید،گفت: این امر در صورتی تحقق پیدا 
می کند که تورم کاهش پیدا کند و وقتی تورم کاهش پیدا کند، 
تولید نیز شکل می گیرد و این یک چرخه است. ما باید بورس 
مصنوعی و شبه پولی را از بین ببریم و سرمایه نیز جایگاه عالی 

خود را در کشور پیدا کند.
ولایتی هم با تقسیم تولید به دو بخش صنعت و کشاورزی، 
تاکید کرد: تولید در بخش صنعت باید کاملا مردمی شود یعنی 
کارگاه ها و کارخانه ها به مردم واگذار شود. متاسفانه دولت بخش 
مهمی از صنایع را در اختیار دارد و بخش های دولتی اگر دچار 
مشکل شوند، از بانک ها قرض می گیرند و مشکلاتشان برطرف 
می شود. در بخش کشاورزی نیز تا زمانی که نتوانیم قیمت خرید 

محصولات کشاورزی را تامین کنیم، مشکل حل نمی شود.
در قس��متی که نوبت ب��ه دفاع قالیب��اف از صحبت های 
خودرس��ید ، وی گفت: 70  درصد س��هم رش��د اقتصادی در 
کش��ورهای دیگر مربوط به بخش خدمات اس��ت و 30 درصد 
باقیمانده به کشاورزی و صنعت تعلق دارد. اما متاسفانه سهم 
رشد اقتصادی از طریق خدمات برای کشور ما 45 درصد است. 
ما می توانیم خدمات را به س��رعت با توجه به نیروی جوان و 
نی��روی متخصصی که داریم ب��ه ویژه در حوزه آی تی افزایش 
دهیم که البته نیازمند پهنای باند بالا و حل مس��ائلی از این 

دست هستیم.
هدفمند کردن یارانه ها

در ادامه مناظره هش��ت نام��زد یازدهمین دوره انتخابات 
ریاس��ت جمهوری در ش��بکه اول سیما، سعید جلیلی به این 
پرس��ش که گام دوم قانون هدفمن��دی یارانه ها را چگونه و با 
چه تدابی��ری اجرا می کنید؟ اینگونه پاس��خ داد : هدفمندی 
یارانه ها امروز یک قانون است و باید به خوبی اجرا شود. برخی 
موضوعاتی که ما مطرح می کنیم مثل حمایت از تولید و مبارزه 
با تورم در دولت های قبلی هم مطرح شده اما موفق نبوده است 
یا قانون هدفمن��دی یارانه ها موضوعی بوده که همه روی آن 
وفاق داشتند اما چرا در اجرا دچار مشکل شد. اولین کار برای 
هر سیاست اقتصادی که ما می خواهیم دنبال کنیم این است 
که اگر به ساختار اجرایی دولت توجه نکنیم هر سیاست خوبی 

در عمل موفق نخواهد شد.
رضایی در نقد مواضع جلیلی در خصوص قانون هدفمندی 
یارانه ه��ا گفت: من معتقدم که مرحل��ه اول طرح هدفمندی 
یارانه ها به دلیل اینکه دولت تعهد داده است باید عملی شود 
ول��ی در مرحله دوم باید به ص��ورت درآمدی و تولیدی عمل 
کنی��م یعنی پول��ی را که صرف این کار می ش��ود، وارد تولید 
کرده و سرمایه گذاری کنیم و سپس مشاهده خواهیم کرد که 
ای��ن پول در مصرف و تقاضا اثر خودش را می گذارد؛ بنابراین 
مرحله دوم هدفمند کردن یارانه ها را حتما انجام خواهیم داد.

غرضی نیز با اشاره به این موضوع که این بار اولی نیست که 
ما یارانه پرداخت می کنیم، اظهار کرد: بحث اینکه این شبه پول 
و تورم چگونه در کش��ور تزریق شود که زندگی مردم را ارتقا 
بدهد بحثی کارشناسی، اقتصادی و فنی است. وقتی بدون این 
کارشناس��ی ها وارد میدان شویم و می خواهیم که با پرداخت 
یارانه به کار سیاسی بپردازیم نتیجه ای جز این نخواهد داشت.
قالیباف هم وعده ادامه اجرای هدفمندی یارانه ها را داد و 
افزود: در واقع یارانه تولید را که دولت پیش بینی کرده،  حتما 
ادامه می دهیم اما در کنار این باید سیاست های دیگری برای 
دهک های پایین جامعه نیز در نظر گرفته بشود تا قدرت خرید 

مردم افزایش یابد.

در ادامه حدادعادل با تاکید براینکه هدفمندی یارانه ها باید 
به درستی اجرایی ش��ود،گفت: اگر مراد از اجرای مرحله دوم 
هدفمندی یارانه ها این باشد که این 45 هزار تومان تبدیل به 
100 هزار تومان یا 5 برابر شود، فکر نمی کنم دردی از دردهای 

مردم درمان شود و این مسئله خود منشأ تورم می شود.
ع��ارف نیز در این خصوص تصریح ک��رد: ما باید فاز اول 
هدفمندی یارانه ها را کامل اجرا کنیم و سهم تولید از یارانه ها 
را هم که داده نش��ده بدهیم. بعد از آن با ارزیابی مرحله اول 
باید توجه بیش��تری به اقشار آسیب پذیر داشته باشیم و بیمه 
پایدار را تامین کنیم. در حال حاضر حدود 70 درصد از بیمه 
را مردم می پردازند که مطابق قانون باید به 30 درصد برسد.

روحانی هم با اشاره به اینکه این رقم یارانه جبران تورم را 
نکرد، گفت: به اعتقاد من یارانه افرادی که دارای حقوق ثابت 
هس��تند مثل کارگران و کارمندان باید تقویت شود. پیشنهاد 
دولت من یارانه کالایی به مردم است و مردم نسبت به تامین 

کالاهای اساسی تضمین لازم را داشته باشند.
در  ادامه ولایتی نیز اجرای قانون هدفمند کردن یارانه ها 
را لازم دانست و افزود: زمانی که متناسب با پولی که در بازار 
است به همان نسبت تولید کالا صورت نگیرد و ما شاید این 
ح��رف را در بین مردم ش��نیده ایم که می گوین��د یارانه ها را 
بگیرید ولی قیمت کالاها را س��ر جای خود برگردانید. وقتی 
که به صورت حساب نشده نقدینگی در جامعه بریزیم و کالا 
نیز متناس��ب با آن نباشد این تورم ایجاد می شود و باید این 

روند اصلاح شود.
  جلیل��ی در دف��اع از تحلیل خود در ای��ن باره گفت: ما 
باید س��اختار اقتصادی کش��ور را درس��ت کنیم و تا ساختار 
اداری درس��ت نشود، این نقدینگی وجود خواهد داشت. البته 
نقدینگی های زیادی مش��ابه هدفمند کردن یارانه ها در کشور 
وجود دارد که جمع نش��ده اند از جمل��ه نقدینگی که از بابت 
معوقات بانکی که حدود 70 هزار میلیارد تومان اس��ت وجود 

دارد که عمده این معوقات در دست تعدادی است.
مهار گرانی و تورم

علی اکبر ولایتی به عنوان آخرین نامزد در جایگاه پاس��خ 
به س��وال ایستاد و به این س��وال که برنامه عملی دولت شما 
برای مهار گرانی و تورم چیست؟این طور پاسخ داد: میزان رها 
کردن پول در جامعه متناس��ب با تولید کالا و خدمات نباشد، 
تورم ایجاد می ش��ود. اگر چنین فکری نش��ده باشد، تورم نیز 
وجود دارد و برای این کار باید فکرهای مختلفی کرد که یکی 
از آنها فکر عاجل است که دولت باید تنظیم بازار کند که اگر 
اجناس��ی که مورد نیاز مردم است و اگر این اجناس حیاتی و 
اضافی نیس��ت، از تولید آنها حمایت ش��ود، از قبیل آنچه که 

دولت انجام داده است.
وی افزود: بخش��نامه هایی که توس��ط دس��تگاه ها صادر 
می شود، ضرورتی ندارد و معتقدم باید یک متصدی اقتصادی و 
یا یک معاونت اقتصادی وجود داشته باشد که به صنایع یا بخش 
بازرگانی یا بانک مرکزی رسیدگی کند تا مردم سرگردان نشوند.
در ادام��ه جلیلی در نقد موض��ع ولایتی در خصوص این 
س��وال گفت: نقدینگی در ساختار اداری موضوع قابل توجهی 
است. وقتی ما برای یک پروژه چند برابر پول قرار می دهیم در 
حالی که با یک پنجم می شود آن را اجرا کرد، همین افزایش 
نقدینگی و ایجاد تورم، لذا باید عدالت ساختاری داشته باشیم 

و با تورم ساختاری برخورد کنیم.
رضایی هم درباره طرح دولت خود برای مهار تورم،تاکید 
ک��رد: ما باید نقدینگی را در اولین فرصت کنترل کنیم، اگرنه 
ارزش پ��ول ملی ما که جزو ناموس ماس��ت، کاهش می یابد. 

1000 تومان امروز، برابر 300 تومان س��ال گذشته است و ما 
باید در چند ماه آینده ترمز جدی بر این روند داشته باشیم تا 

جلوی گرانی و تورم گرفته شود.
همچنی��ن قالیباف به اصلاح سیاس��ت های پولی و مالی 
اشاره کرد و افزود: کنترل افزایش نقدینگی از مسائلی است که 
چنانچه اتفاق بیفتد مردم اعتماد پیدا خواهند کرد. ما امروز به 
اعتماد مردم نیازمندیم. دولت ما این کار را در طول شش ماه 
به وجود خواهد آورد و ما می توانیم همچون کش��ورهای دیگر 

از این شرایط سخت گذر کنیم.
غرضی هم با انتقاد از افزایش هزینه های دولت،گفت: تورم 
نتیجه آن است که دولت بیشتر از درآمدهایش هزینه می کند. 
تا زمانی که در دولت ها هزینه ها و درآمدها یکس��ان نشود در 
جامعه تورم را پیش رو خواهیم داشت. من امیدوارم دولتی روی 

کار آید که بیشتر از درآمدهایش هزینه نکند.
ع��ارف نیز ب��ا یادآوری ای��ن نکته که در س��ال 76 تورم 
13/3درص��د بود، تصریح کرد: اگر دول��ت می خواهد تورم را 
کنت��رل کند اول باید خودش را کنترل کند. رش��د نقدینگی 
بیشترین اثر را در تورم دارد. نهادهای نظارت بر کارکرد دولت 
باید تقویت شوند. سرمایه گذاری بیشتر افزایش پیدا کند و بانک 
مرکزی به استقلال برسد تا بتوانیم شاهد کم شدن تورم باشیم.
در ادامه روحانی مهم ترین مسئله را  آرامش و ثبات بازار 
طلا و پول دانست و خاطرنشان کرد: مردم دائما دچار نگرانی 
هس��تند که برای تامین کالاهای روزمره خود، که امروز یک 
قیمت دارد، در روزهای آینده چه قیمتی باید پرداخت کنند. 
راه حل اصلی رفع موانع تولید اس��ت. تولید باید به حرکت در 
بیای��د ت��ا با آمدن کالاها به بازار و تع��ادل بین عرضه و تقاضا 

تورم کاهش پیدا کند.
همچنی��ن حدادعادل ت��ورم را موجب ثروتمندترش��دن 
ثروتمندان و فقیرتر شدن فقرا ذکر کرد وگفت: دولت برای اینکه 
پول بیشتری خرج کند درصدد بر می آید که کسری بودجه خود 
را از بانک مرکزی تامین کند. معتقدم باید برای تورم یک راهکار 
کوتاه مدت در نظر گرفت و آن تثبیت قیمت هاست و همچنین 
راهکاره��ای درازم��دت و میان مدت که از جمله مهم ترین آن 

می تواند اجرای اصل 44 قانون اساسی باشد.
در پایان این بخش از مناظره ولایتی راهکارهای درازمدت، 
کوت��اه مدت و می��ان مدت خود را برای مهار تورم تبیین کرد 
و افزود: این یک تنفس شش ماهه که باید به تولیدکنندگان 
بدهیم. اکنون بسیاری از کارخانه ها خوابیده اند و کمتر از میزان 
ظرفیت خود کار می کنند، تحت فش��ار مالیاتی و یا پرداخت 
اقساط بانک و تسهیلات خود هستند. باید به آنها فرصتی داد 
تا میزان تولید خود را متناس��ب با آنچه که مشخص می شود 
افزای��ش دهند. وقتی ک��ه تولید افزایش پیدا کند تورم نیز در 

کوتاه مدت مهار می شود. 
در ادامه مناظره هشت کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری 
یازدهم، پیش از زمان اس��تراحت آنها، هریک از کاندیداها به 

مدت 90 ثانیه به جمع بندی سخنان خود پرداختند.
بخش دوم مناظره میان 8 کاندیدا در حالی ش��روع ش��د 
که 8 سوال از نامزدها پرسیده می شد و آنها موظف بودند در 
پاسخ های بسیار کوتاه و چند کلمه ای نظرات شان را بیان نمایند 
که البته برخی نامزدها به این قسمت از مناظره اعتراض کردند.

همچنین در بخش پایانی مناظره، عکس هایی با مضامین 
مختلف نمایش داده ش��د و 8 کاندی��دای حاضر، نظر خود را 
درباره آنها بی��ان کردند.و بالاخره نامزدها پس از حدود چهار 
س��اعت مناظره به جمع بندی خود در اولین روز از برگزاری 

این مناظره ها در صداو سیما پرداختند.

مسائل اقتصادی، محور دور اول

آغاز مناظره تلویزیونی نامزدها
4ساعت با 8كاندیدا


